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Abstract (en)
[origin: US4268413A] In order, in the case of bodies with reversibly-variable absorbence, to adjust the zone of transition from transparent to opaque
or vice versa at desired goal temperatures and to give the bodies a preferred form, such as sheet form, they consist of a substantially optically
transparent polymeric and/or resinous matrix material (A) and an organic substance (B) which is embedded therein as a dispersed second phase
and which is at least partially insoluble therein, and which melts or congeals at the goal temperature of light-absorbence variation, and the refractive
index of which, either above or below the goal temperature of the light-absorbence variation, substantially agrees with the refractive index of the
matrix material. Such bodies are usable in sheet (or film) form, for example, for temperature-measuring devices, temperature-indicating devices, and
slippery-ice warning devices, as well as for devices on glass windows for protection against solar irradiation.

Abstract (de)
Um bei Körpern mit reversibel veränderlicher Lichtextinktion den Übergangsbereich von transparent nach opak oder umgekehrt auf beliebige
Zieltemperaturen einstellen und den Körpern beliebige Formgebung, wie Folienform, geben zu können, bestehen sie aus einem im wesentlichen
optisch transparenten Polymer- und/oder Harzmatrixmaterial (A) und einer als disperse zweite Phase darin eingelagerten, zumindest teilweise
darin unlöslichen organischen Substanz (B), die nach der Einlagerung in das Matrixmaterial bei der Zieltemperatur der Lichtextinktionsveränderung
schmilzt oder erstarrt und deren Brechungsindex entweder oberhalb oder unterhalb der Zieltemperatur der Lichtextinktionsveränderung mit dem
Brechungsindex des Matrixmaterials im wesentlichen übereinstimmt. Solche Körper, wie z. B. in Folienform, sind verwendbar für Temperaturmess-,
Temperaturanzeige- und Glatteiswarnvorrichtungen sowie für Sonneneinstrahlungsabschirmeinrichtungen auf Glasfenstern.
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